
 
PROTOKÓŁ   Nr 46.2012 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 7 sierpnia 2012 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Paweł Laskowski – członek Komisji 
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
2. Halina Kusak – Skarbnik Gminy 
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.   
2. Informacja na temat przetargów i realizacji inwestycji gminnych. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pani Renaty Duraj o 
przedstawienie kryteriów określanych  w przetargach  związanych z realizacją 
inwestycji w oświacie. Czy są jakieś wymogi, które obligują Panią do ustalania 
określonych kryteriów, zapytał.  
 
Pani Renata Duraj w odpowiedzi:  zapewne chodzi o łazienki w  szkole w 
Tłuszczu,  wykazu robót budowlanych mogę żądać, ale nie muszę, wadium 
mogę żądać, ale też nie muszę, wysokość wadium do 3% wartości 
kosztorysowej netto. W przetargu na łazienki w szkole w Tłuszczu owszem był 
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błąd, ale zwyczajnie po ludzku się pomyliłam. Zostało to naprawione i jak 
wiadomo, łazienki są w trakcie robót. 
Zabezpieczenia tak samo można żądać, ale jest to obligatoryjne w przetargach 
powyżej progów unijnych, czyli w usługach to będzie 200 000 euro, w robotach 
budowlanych nie pamiętam, tak jak jest w dużym projekcie i muszę tego żądać,  
to samo jest z dokumentami. 
 
Przewodniczący Komisji – w jakiej formie zabezpieczenie? 
 
Pani Renata Duraj – w formie gwarancji bądź pieniężnej. Jeżeli ktoś daje 
zabezpieczenie w formie gwarancji ubezpieczeniowej bądź bankowej, jest to 
dokument w którym bank bezwarunkowo zobowiązuje się do wypłaty nam 
pieniędzy w przypadku, gdyby Wykonawca nie wywiązał się z umowy. 
Później jest gwarancja wad i usterek już po wykonaniu. Jeśli coś się zepsuje i 
Wykonawca tego nie zrobi, my wzywamy bank, bank nam płaci.  
Jeżeli mamy pieniądze na koncie, to 70% tej kwoty zostanie mu zwrócone po 
wykonaniu, a 30% zostaje na wady i usterki. Zostanie mu to zwrócone po 
upływie okresu  gwarancji. 
 
Przewodniczący Komisji powiedział: pytamy o to dlatego, iż dochodzą nas 
słuchy, że kryteria postawione  tutaj w przetargach są tak wysokie, że nie 
wszyscy przedsiębiorcy prowadzący duże roboty budowlane, mogą brać udział 
w przetargach. Czy kryteria, które Pani wyznacza w przetargu są obligatoryjne, 
określone w jakimś rozporządzeniu, zarządzeniu?  
 
Pani Renata Duraj – działam zgodnie z prawem zamówień publicznych i tak jak 
powiedziałam, w tych małych przetargach nie muszę żądać, ale mogę.  
W niektórych przetargach nie mogę napisać np., że Wykonawca wykaże się 
robotą budowlaną, nie określając jaka to robota, tak jak  przy budowie boiska w 
Jasienicy, bo Wykonawca mi przyniesie np. wybudowanie drogi, położenie 
chodnika, a o budowie boiska może nie mieć pojęcia.  My nie możemy 
ryzykować.  Tutaj wybudowanie boiska było na 600 000 zł, ja chciałam za 
300 000 zł .Były 3 oferty dobre i oferta za 404 000 zł  została wybrana na 
budowę boiska w Jasienicy. 
 
Przewodniczący Komisji – to znaczy że boisko w Jasienicy będzie w tym roku 
wybudowane? 
 
Pani Renata Duraj-  w przyszłym tygodniu podpiszemy umowę i do 30 września 
br  boisko ma być wybudowane. 
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Pani Duraj udzieliła również informacji na temat przetargu na wykonanie usługi 
Inżyniera kontraktu i dużego projektu wodno-kanalizacyjnego w mieście 
Tłuszcz oraz budowy zbiornika retencyjnego. 
 
Na temat realizacji innych inwestycji gminnych i drogowych Komisja będzie 
rozmawiała z Panem  Markiem Markowskim, kierownikiem wydziału 
inwestycji w gminie oraz Panem Piotrem Gołosiem , pracownikiem 
odpowiedzialnym za stan dróg w gminie Tłuszcz,  na kolejnym posiedzeniu 
Komisji. 
W związku z powyższym, Komisja zwraca się do Burmistrza z następującym 
wnioskiem: 
 
    Komisja wnioskuje o przygotowanie zestawienia wykonanych prac  
    – utwardzenie ulic w Gminie z rozpisaniem użytych materiałów i ilości. 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1.  pismo dyrektora Centrum Kultury Sportu i Rekreacji w Tłuszczu, w którym 
dyrektor wnioskuje, aby  spotkanie Komisji Budżetu i Inwestycji z dyrektorem 
CKSiR w dniu dzisiejszym, odbyło się w siedzibie Centrum Kultury, Sportu i 
Rekreacji w Tłuszczu przy ulicy Szkolnej 1, w celu rozpatrzenia wniosku o 
przyznanie dodatkowej podmiotowej dotacji  na realizację planowanych i 
bieżących zadań statutowych określonych w rocznym planie finansowym 2012.  
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.  
 
Komisja spotkanie odbyła  w siedzibie Urzędu Miejskiego w Tłuszczu zgodnie z 
wcześniejszymi ustaleniami. Przed rozpatrzeniem wniosku, Komisja dokonała 
analizy dokumentów związanych z dotacją dla CKSiR (załącznik nr 2 do 
niniejszego protokółu).  Komisja zwraca się do dyrektora CKSiR o 
przedstawienie następujących dokumentów:  
   -  szczegółowo zaplanowanych i rozpisanych kwotowo zadań w CKSiR w 2012  
      roku, które były przedstawiane na Komisji w  dniu 9 grudnia 2011 r.  
   - Komisja zwraca się o przedstawienie wydatków rozpisanych kwotowo na  
      planowane zadania na dzień 31 lipca 2012 roku. 
 
2. pismo Burmistrza informujące Radę Miejską w Tłuszczu o przebiegu 
dotychczasowych starań dotyczących budowy sieci gazowej w miejscowości 
Chrzęsne, Postoliska, Jarzębia Łąka, Zalesie i Fiukały.   
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
    Komisja zapoznała się . 
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3. pismo Burmistrza z prośbą o wyrażenie swojego stanowiska odnośnie 
przedstawionej prezentacji przez firmę Deloitte na spotkaniu w dniu 17 lipca 
2012 rok,  dotyczącą podjęcia działań w zakresie ustrukturyzowania sposobu 
zarządzania infrastrukturą wodno-kanalizacyjną i przy okazji odzyskania przez 
Gminę Tłuszcz podatku VAT związanego z prowadzonymi inwestycjami. 
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
     Komisja  decyzję odnośnie podjęcia działań  w zakresie ustrukturyzowania    
    sposobu zarządzania infrastrukturą wodociągowo-kanalizacyjną i przy okazji  
    odzyskania przez Gminę Tłuszcz podatku VAT związanego z prowadzonymi  
    inwestycjami, podejmie po przedstawieniu prezentacji przez inne firmy, a nie  
    tylko  firmę Delitte. 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 21 sierpnia 2012 
roku godzina 15.00. 
Komisja na posiedzenie zaprasza Pana Piotra Gołosia i Pana Marka 
Markowskiego. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                             
 
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                Mirosław Sobczak 
 
  
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska 16 sierpnia 2012 r. 

 
 
 
 


